

No. 38129

October 11, 2018

Le 11 octobre 2018

BETWEEN:

Her Majesty the Queen

Applicant

- and -

Dean Daniel Kelsie

Respondent

JUDGMENT

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. It is not necessary to consider the motion for an extension of time to serve and file the response to the application for leave to appeal.

The application for leave to appeal from the judgment of the Nova Scotia Court of Appeal, Number CAC 211631, 2017 NSCA 89, dated December 8, 2017, is granted. The schedule for serving and filing

ENTRE :

Sa Majesté la Reine

Demanderesse

- et -

Dean Daniel Kelsie

Intimé

JUGEMENT

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. Il n'est pas nécessaire d'examiner la requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la réponse à la demande d'autorisation d'appel.

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Nouvelle-Écosse, numéro CAC 211631, 2017 NSCA 89, daté du 8 décembre 2017, est accueillie. L'échéancier pour la signification et le dépôt

materials will be set by the Registrar.

des documents sera fixé par le registraire.

The parties are required to provide written submissions in their factum addressing the impact of the publication ban on the release of the Court's reasons in this matter.

Les parties sont tenues d'aborder dans leur mémoire l'incidence qu'a l'interdiction de publication sur le dépôt des motifs de la Cour en l'espèce.

J.S.C.C.

J.C.S.C.